

開放音樂 Street Music in CU 28/3/2011



開放音樂表演情況。
Music performance at the lawn.

左起：院務主任李雷寶玲女士、輔導長王香生教授、院長馮國培教授、開放音樂策劃人龔志成先生、藝術家萱寧女士、中大藝術行政主任鍾小梅女士。

Mrs Christina Li (College Secretary), Professor Stephen H S Wong (Dean of Students), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Mr Kung Chi-shing (Curator of Street Music Series), Ms Ama N Huen (Artist), Ms Ribble S M Chung (Arts Administrator of the University).



海外校友到訪書院 Overseas Alumnus Visited College 29/3/2011

美國大華府香港中文大學校友會會長黎應麟博士 (70/ 新亞植物) 到訪書院，院長馮國培教授藉此感謝華盛頓校友每年熱情款待參加邁進地球村的聯合書院同學。

左起：書院高級發展主任陸敏兒女士及周鍾寶華女士、院長馮國培教授、黎應麟博士、校友事務處高級經理許寶寶女士及書院院務主任李雷寶玲女士。

Dr David Y L Lai (70/NA/BOT), President, the Chinese University of Hong Kong Alumni Association of Washington Metropolitan Area visited United College. Professor Fung Kwok-pui, College Head wished to send his heartfelt gratitude to alumni in Washington, DC for their enthusiastic hospitality to the participating students of the GOAL programme.

From Left: Ms Amy M Y Luk and Ms Jackie Chow (Senior College Development Officers), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Dr David Y L Lai, Ms Eleanor P P Hui (Senior Alumni Affairs Manager, Alumni Affair Office) and Ms Christina Li (College Secretary).



肥皂製作班 Soap Making Class 2/4/2011



余黃燕萍女士示範如何利用廢油做肥皂。
Mrs Joan Yu demonstrated how to use cooked oil to make soap.



參加者製作肥皂情況。
Soap making by participants.

60+
60+

(展覽將展出利漢楨教授六十多年師友贈答之作品) (The Exhibition Features Professor Hon-Ching Lee's Collection of Works Gifted by His Teachers and Friends Over 60 Years) 4/4/2011



藝術顧問利漢楨教授主持典禮。

Professor Hon-ching Lee, Art Adviser, hosted the opening ceremony.



院長馮國培教授為書畫展致辭。

Professor Fung Kwok-pui made a welcoming address at speech for the exhibition.